
Verslag Participatieraad Veendam d.d. 9 juni 2022 

 
Aanwezig: Thea Meens (voorz), Albert Greven, Roelof Kroeze, Peter Hemrica, Fred Stevens, 
Lindsey Kaspers, Ate Faber, Wout Peters, Gerry Jager (verslag) 
 
Afwezig: Simon Scholtens, Fazil Cetin, Bram Hulzebos, Bert Hoogeboom 
 
1. Opening 

 
 
2. Verslag d.d. 12-05-2022 

Pag. 1, punt 7: AED: geld dat oorspronkelijk bedoeld was voor de aanschaf, gaat gebruikt 
worden voor trainingen van burgerhulpverleners van het netwerk. 
 

Pag.2, punt 6: er wordt een bewindvoerder uitgenodigd bij de werkgroep Werk en Inkomen. 
 
Pag. 3, punt 7: Thea is bij het afscheid geweest met een cadeautje. Dit werd door beide dames 
gewaardeerd. 
 
 
Verslag wordt vastgesteld. 

 
 
3. Ingekomen post/mail 

• Roelof: heeft een folder binnengekregen waarvan diverse punten gebruikt zouden kunnen 
worden als voorbeeld voor de taken van de werkgroepen. 

• Thea: heeft contact gehad met diverse ouderenorganisaties, loopt stroef. Reacties laten op 
zich wachten. Thea blijft hier mee bezig. 

• Volgende week is er weer overleg met de gemeente. 

• Bijeenkomst financiële ondersteuning met diverse organisaties: Voedselbank, DeBasis en 
Humanitas. 

 
 

4. Website 

Lindsey geeft presentatie van de website. Ze is er nog niet tevreden over en het is ook nog niet 
compleet. De leden van de P-raad wordt gevraagd om uiterlijk 17 juni a.s. hun op-, 
aanmerkingen, aanvullingen, verbeteringen enz. aan Lindsey door te geven.  
Er missen o.a. nog verhaaltjes van enkele leden. 
 
 

5. Werkgroepen 

• Jeugd en Gezin: komt volgende week donderdag bij elkaar. 
• Werk en Inkomen: geen overleg geweest. Er is een workshop armoede geweest. Volgende 

week is er in Emmen een congres over hetzelfde onderwerp. 
13-6 is er een netwerkbijeenkomst. 
Het aanvragen van de energietoeslag via de website kost veel moeite, na 15 minuten wordt 
het automatisch afgesloten, zodat men opnieuw moet inloggen. Als er tussentijds de 
gegevens niet worden opgeslagen is men alles kwijt. 

Er is kort geleden een scootmobieltocht geweest met ong. 20-25 deelnemers.  
• Zorg en Welzijn: vorige week is er overleg geweest met Michel Brouwer over o.a. LPA. De 

verdeling van de gidsgelden is aan de orde geweest. 
Volgende week is er overleg met Ellen Pelgrim van de afd. Sport en Beweging van de 
gemeente. 

 

 
 

6. Rondvraag 
Albert: maakt zich zorgen over hoe de gemeente communiceert naar de bewoners. Dit is lang 

niet optimaal, zie maar het voorbeeld voor het aanvragen van de energietoeslag. 
 
Lindsey: is op zoek naar een stageplek met betrekking tot Jeugd. Diverse leden zeggen toe om 

uit te kijken en geven tips. 
 
Peter: de kascommissie komt de volgende vergadering aan bod. 



 

Actielijst 9-6-2022:  

Onderwerp Actie Status 

Ontwerpen diverse standardformats Simon In behandeling 

Afspraak maken met Margreet v.d. Berg Zorg en Welzijn  

   

   

 
 


